
Zápis z jednání školské rady Gymnázia a ZUŠ Pavla Křížkovského 

ze dne 10. 4. 2024 

 

Den a čas: 10. 4. 2024, 16:00 h 

Místo: Gymnázium a ZUŠ Pavla Křížkovského, Kristenova 27, Brno 

 

Přítomni: 

Za gymnázium (GYM): Ing. Andrea Srbová, Mgr. Marek Pernica, Ing. Marcel Němec 

Za základní uměleckou školu (ZUŠ): Ing. Andrea Srbová, Mgr. Jiří Brauner, Mgr. et Mgr. 

Kristýna Svítilová 

Omluveni: 

Hosté: doc. MgA. Martin Hroch, Ph.D., MBA – ředitel gymnázia a ZUŠ, jednatel gymnázia a 

ZUŠ 

 

Program zasedání: 

1) Zahájení, schválení programu 

2) Úspěchy školy, ocenění, projekty 

3) Projednání rozpočtu GYM na školní rok 2024/2025 

4) Projednání rozpočtu ZUŠ na školní rok 2024/2025 

5) Diskuse  

 

1) Zahájení, schválení programu 

Pan ředitel přivítal členy ŠR a zahájil jednání školské rady GYM a ZUŠ. Bylo konstatováno, 

že školská rada GYM a školská rada ZUŠ jsou usnášeníschopné. Přítomní členové ŠR byli 

seznámeni s navrženým programem jednání, s nímž vyslovili souhlas. 

 

2) Úspěchy školy, ocenění, projekty 

Pan ředitel seznámil členy ŠR GYM a ZUŠ s agendou národních i mezinárodních projektů, 

rovněž představil koncepci budoucího rozvoje školy. Rada školy byla obeznámena 

s významnými soutěžními úspěchy a oceněními žáků obou škol. 

 

3) Projednání rozpočtu GYM na školní rok 2024/2025 

Rada školy projednala rozpočet gymnázia na školní rok 2024/2025 a učinila jeho rozbor. 

Jedním z hlavních témat byly mzdy pedagogů na gymnáziu, které se vzhledem ke státní sféře 

zvyšují vždy s opožděním. V dnešní době jsou ale srovnatelné. Další významnou navýšenou 



položkou v rozpočtu školy byly „Opravy a udržování“, které jsou spojeny s projektem IROP – 

rekonstrukce části budovy školy a vybudování výtahu. Rada školy byla informována o navýšení 

kapacity gymnázia o 30 míst. 

 

4)  Projednání rozpočtu ZUŠ na školní rok 2024/2025 

Rada školy projednala rozpočet základní umělecké školy na školní rok 2024/2025 a učinila jeho 

rozbor. 

Jedním z hlavních témat byly mzdy pedagogů na základní umělecké škole, které se vzhledem 

ke státní sféře zvyšují vždy s opožděním. V dnešní době jsou ale srovnatelné. 

Probralo se i nájemné, které ZUŠ platí gymnáziu za pronájem prostor. 

I na ZUŠ je kapacita školy zcela naplněna a vedení školy se snaží do budoucna o její navýšení. 

 

5) Diskuse 

Nebyl vznesen žádný bod k diskusi. 

 

Jednání ŠR skončilo v 16:30 h 

 

 

Zapsala: Kristýna Svítilová 

Správnost zápisu ověřil: …………………………………………………. 

Předseda školské rady GYM: ……………………………………………. 

Předseda školské rady ZUŠ: ……………………………………………… 

Členové školské rady GYM a ZUŠ z řad zástupců rodičů: ……………………………………… 

Členové školské rady GYM a ZUŠ z řad zástupců pedagogů: ………………………………… 

Členové školské rady GYM a ZUŠ z řad zástupců zřizovatele: ………………………………… 


